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Referat af bestyrelsesmøde den 4.9.23 
Til stede: Charlo1e, Rasmus, Mar7n, Susanne, Jens, Morten, Mads, Klaus, Nanna, Søren, Lo1e, Natascha, 
Karen Margrethe, Me1e, Mie, Mia, Anna 
Ikke 7l stede: Linda, Katrine 
 
1. Godkendelse af sidste referat 
Godkendt. Katrine mangler at underskrive. 
 
2. Orientering v. formanden 
Ingen punkter 7l orientering. 
 
3. Orientering v/ledelsen 
- E@erskolen 
Det er lykkedes at få besat de fleste af de pladser, der uventet blev ledige inden skolestart. Der er dog en 
ledig pigeplads, som forsøges besat. Der er pt. 142 elever. 
Mindre frafald end sædvanligt, men erfaringsmæssigt kommer det typisk senere.  
APoldt mini-triathlon og forældrearrangement i fredags.  
I næste uge er der linjefagsture.  
 
- Friskolen 
Aktuelt 183 elever. De store elever var med 7l mini-triathlon sammen med eUerskolen. 
Åbent hus i dag.  
Der har lige været cirkusfores7lling af 4. kl. 
Der planlægges emneuge.   
 
- SFO 
Det går godt, og de yngste er ved at komme ind i regler. Der er pt. op 7l 35 børn om morgenen, så måske 
bliver der brug for yderligere personale om morgenen. Der er en udfordring med, at mange børn ikke spiser 
hverken deres madpakke eller maden, der 7lbydes i SFO.  
 
- Frilu@sgården 
De har i år afprøvet en ny, samlet indkøring, så der ikke er det samme løbende optag, som der har været 
7dligere. Det har været travlt, men det har også været posi7vt at have en mere samlet gruppe, som kan 
følges af.  
Ny lovgivning vedr. overgang fra vuggestue, som fremover er et år senere. Derudover er Susanne ved at 
undersøge, hvad den nye lovgivning om mere personale i dag7lbud (minimumsnormering) betyder for os. 
Glæder sig meget 7l kompetenceudvikling ved Connie Nissen, som har stor viden om rela7onsdannelse og 
børns sansemotoriske udvikling.  
Vil i år afprøve ny metode 7l aPoldelse af forældremøde. 
Der er 19 børn i Uglegruppen, som skal starte i 0. klasse 7l næste år. Susanne forventer 1 skoleudsæ1else.  
 
4. Fordeling af arrangementer. Hvem deltager hvornår og hvad skal der deltages i (se nedenstående)? 
Deltagelse og evt. deltagelse af bestyrelsen ved skolens/børnehavens arrangementer, der er aPoldt eller 
skal aPoldes. 
Klassemøder i friskolen, forslag: 
30/8: 0. og 2. kl. (Morten i 0.kl., ingen i 2. kl.) 
6/9: 6. kl. (Mie) 
7/9: 1. kl. og 5. klasse (Anna i 1. kl., Morten i 5. kl.) 
13/9: 9. kl. (Ingen) 
21/9: 7. og 8. kl. (Ingen i 7. kl., Morten i 8. kl.) 
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27/9: 3. og 4. kl. (Katrine i 3. klasse, Anna i 4. klasse) 
Arbejdsdag den 29. september: Anna og Mie   
24/9: EUerskolernes Dag fra kl. 12-17 (Mia, Morten, Lo1e, Søren) 
5/10: Infomøde med kommende 0. kl. (Mia) 
 
5. Økonomi – renteswap – elevtal. 
Renteswap er opgjort 7l 1,172 mio. kr. ul7mo august mod 1,139 mio. kr. ul7mo juni 2023. 
Udløber i 2027.  
Elevtallet er afgørende for økonomien, hvilket ligger fint i alle 3 ins7tu7oner. Skæringsdatoen for friskolen er 
den 5. september.   
Likviditeten er pt. omkring 7 mio. kr. og en kassekredit på 4 mio. kr. Charlo1e har været i dialog med banken 
omkring finansiering af kunstgræsbane. Tilbuddene og beslutningen skal forelægges Økonomiudvalget. 
Der skal også anskaffes nyt pillefyr, som skal tages med i betragtning. 
Der er pt. et udestående vedrørende byggesjusk-sagen, hvor vi har gjort krav på ca. 226.000 kr. 7l 
opvaskevogn og engangsservice mv. Derudover har entreprenøren udbedret skader for ca. 100.000 kr., som 
vi ikke forventer at skulle aPolde.  
  
6. Skolen i fremPden, herunder kunstgræsbane 
Ledelsen er ved at afdække mulighederne for at anlægge kunstgræsbane. Lige nu anslås det at koste 7-8 
mio. kr. Det foreslås at undersøge, om det er muligt at opføre padelbaner i 7lknytning 7l kunstgræsbane. 
Ikke nødvendigvis som linjefag, men mere som rekrea7v ak7vitet for eUerskolen.  
I år er der afsat penge 7l at lave belægning i hele gården.   
 
7. Kalender 23/24 i grove træk (deUe pkt. er fremover med ved hvert best. møde) 
Mar7n sørger for, at alle deltagere i bestyrelsesmøder får adgang 7l Viggo. Derudover opre1es en gruppe 7l 
bestyrelsen, så begivenheder kan ses på Viggo, og ugebreve sendes via Viggo.  
Næste bestyrelsesmøde er 1. november.  
Kalender underskrevet af bestyrelsen (undtagen Katrine). 
 
8. Årsplan for 2024/25 Friskolen og E@erskolen 
Godkendt. 
 
9. Skolepenge satser for e@erskolen og friskolen 2024/25 
Der foreslås 2% s7gning i Friskolen og SFO’en. Derudover hæves ferie7llæg i SFO 7l 60 kr. pr. dag.   
I EUerskolen betales der pt. 2630 kr. pr. uge. Det foreslås, at der fremover fastsæ1es ugepris på 2730 kr. 
Derudover betales ca. 7000 kr. 7l linjefagstur. Indmeldelsesgebyr fastholdes på 3000 kr.  
Godkendt.  
  
10.Nyt fra udvalg. 
Intet nyt fra udvalg.  
 
11.Nyt fra medarbejderrepræsentanter. 
Karen Margrethe fra FriluUsgården: posi7v over indkøring med mange elever ad gangen. 
Mads fra friskolen: kommet godt i gang med skoleåret. 
Jens fra eUerskolen: Fuldt besat ledelsesteam i eUerskolen og godt i gang med nyt elevhold 
 
12.Evt. 
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______________________________   ____________________________ 

Mia Søe Pedersen    Katrine Munch Olsen 

 

______________________________   ____________________________ 

Søren Tullesen     Morten Fraaby Andersen 

 

______________________________   ____________________________ 

Nanna Hecht-Nielsen    Mie Dehn Poulsen 

 

______________________________ 

Anna Haugaard Jørgensen 

 


